

Bestyrelsesmøde den 18. juni 2018

Deltagere: Lars Appel, Claus Due, Jens Thor Hansen og Michael Bested Larsen

Fraværende: Bo Jørgensen og Maria Suhr

AGENDA

1. Kommentarer og godkendelse af referat fra GF
 - a. Godkendt med få bemærkninger
2. Status debitorer og evt. yderligere foranstaltninger
 - a. Lars laver en opdateret liste nu, hvor restancer for 2018 er inkluderet. Hensigten er at dele den ud inden sommerferien. Michael og Claus går rundt og taler med dem hvor der er mere end et års restance
3. Orientering om vandprojekt og trafik workshop
 - a. MBL orienterede herom
4. Bestyrelsesroller ifht arbejdsopgaver blev drøftet og der blev besluttet
 - a. Formand
 - i. Bestille containere – Formanden
 - ii. Bestille telt til vejfest - Formanden
 - b. Kasser
 - i. Regnskab og debitoropgørelser
 - c. Sekretær
 - i. Referater til hjemmesiden
 - ii. Kommunikation til medlemmer
 - d. Opkræve mgl kontingent (inkassatorer)
 - i. Michael og Claus
 - e. Hjemmeside
 - i. Ajourføre email adresser – Ser gerne en mere brugervenlig hjemmeside, hvor man automatisk kan til/afmelde e mail adresse, se hvad kontingentet er, hvordan det skal betales og om man har betalt (kræver lidt redigering)
 - ii. Udsende info på email til medlemmer – (del af system)
 - f. Påtale evt. problemer overfor medlemmer - Bestyrelsen
5. Rollefordeling

a. Kasserer	Lars
b. Sekretær	Maria
c. Hjemmeside	Bo (hjælp fra Claus)
d. Opkrævning	Michael + Claus
e. Formand	Michael
6. 2 reelle parkeringspladser på egen matrikel
 - a. Blev forelagt kommunen på vejwork shop
7. Badebro og regelsæt (affald, åben ild m.m.)
 - a. Michael laver henvendelse til Benedicte (regelsæt og affaldsspand)
8. Næste møde er i september, som opfølgning udførte aktiviteter på
 - a. Debtorsituationen
 - b. Hjemmesideløsning